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Dumping van huisdieren  -  Preventiemaatregelen

De minister heeft al de gehele legislatuur maatregelen getroffen om het aantal dieren dat 
in asielen zit, of wordt opgenomen, te beperken. Zo werd recentelijk de verplichte 
sterilisatie van katten ingevoerd.

In Duitsland werd recentelijk een puppy achtergelaten op 50m van een asiel. De puppy 
werd vastgebonden aan een paal en overleed door onderkoeling nog voor iemand het 
dier kon helpen. Ook in Vlaanderen duiken er dierenbeulen op. De minister zal deze 
criminelen harder aanpakken met strengere straffen. Tevens komt er in elke politiezone 
een verantwoordelijke Dierenwelzijn. 

In Vlaanderen zien we vaak een piek in het aantal achtergelaten huisdieren tijdens de 
vakantieperiode. In mijn schriftelijke vraag nr. 1459 van 9 juli 2015 verwees ik reeds 
naar dit probleem. De minister kon toen goed nieuws brengen. Er was een duidelijke 
daling te zien in het totaalaantal opgevangen honden en katten. De minister bleef zich 
ook inzetten om de piek tijdens de vakantieperiode tegen te gaan. 

Ter opvolging van mijn vorige vraag stel ik graag de volgende vragen.

1. Wat is de algemene evolutie van het aantal gedumpte dieren in asielen over de 
laatste vijf jaren? Graag een opdeling per jaar en indien mogelijk per diersoort 
(honden, katten en andere diersoorten). 

2. Hoe evalueert de minister deze cijfers?
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Ik verwijs hiervoor naar mijn antwoord op schriftelijke vraag nr. 1278 van 13 juni 2016. 
De cijfers voor 2017 zijn nog niet beschikbaar.


